
 
   

  
Anna Frisk. 
Eftersom jag har lite fullt upp just nu så sammanfattar jag i några punkter här nedan:  
 
1. Inget speciellt kring ekonomin. Har pratat med Erik. 
 
Aktuellt från förra mötet: 
 
2. Jag har inte hittat hatt till röret på brygghuset.  
 
3. Byaindelnings-rull-liste-förslag har Märta fixat, att kika på till årsstämman.  
 
4. Öbarna - kanske vi inte vet mer om före januari, händer något före det föreslår jag 
att Max och Erik håller kontakt.  
 
5. Fest med dans till Ranjeets är bokat till 22/2 , jag skickar förfrågan om festfixare på 
facebook - sprid till dom som inte har fb. Jag är sammankallande just nu, men tänker 
mig lämna över det.  
 
6. Nätverk av folk som kan dra Skidspår har Märta ordnat via facebookgrupp, Erik 
Olofsson sambandsman. 
 
7. Inget speciellt jag kan komma på som vi måste besluta om före nyår.  
Så därför föreslår jag att vi hoppar decembermötet, ses i januari typ v 3? ge förslag 
på datum. 
 


